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Zápis z jednání krajské rady dne 4.3. 2024

Místo konání: Senovážné náměstí 24 Čas konání: 18.30

Přítomní dle prezenční listiny (s právem hlasovat):

Dagmar Brabcová (Dáša) – předseda PRJ, Petr Brabec (Juan) – I. místopředseda PRJ, Vít
Henych (Bobr) – II. místopředseda PRJ, Jan Petera (Slimák) – předseda ORJ Praha 2, František
Topinka – předseda ORJ Praha 3, Radim Bureš – předseda ORJ Praha 4, Zbyněk Kocman
(Zbýňa) – předseda ORJ Praha 5, Vojtěch Staněk (Kakt) – předseda ORJ Praha 8, Matěj Šturma
(Vojín) – předseda ORJ Praha 9, Jakub Hladík – předseda ORJ Praha 10, Přerovský Ondřej
(Lazebník) – krajský legát, Jakub Martínek (Škebloň) – hospodář PRJ, Michala Kateřina
Rocmanová (Káča) – volený člen KRJ

Přítomní dle prezenční listiny (jmenovaní členové):

Adéla Maráková (Liška) – asistentka PRJ, Patrik Kouba (Procesor) – zpravodaj PRJ pro vzdělávání,
Jan Horel (Jeník) – zpravodaj kraje pro komunikaci s náčelnictvem

Přítomní dle prezenční listiny (hosté):

Jakub Dienstbier (Doktor) – místopředseda ORJ Prahy 4, Pavel Coufal (Chobot) - předseda
revizní komise KRJ, Světlana Soulková (Amina) – člen revizní komise KRJ, Jan Fischer (Hvězdář),

Předsedající: Dagmar Brabcová (Dáša) Zapisující: Adéla Maráková (Liška)

Termín příští rady: 8.4. 2024
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1. Připomínky k zápisu
---

2. Zprávy z náčelnictva
Jeník jakožto zástupce kraje Praha v náčelnictvu představil radě zprávy z náčelnictva. Řeč
byla o postoji kraje Praha ke strategii 2030. Před více než rokem bylo setkání krajů, kde byl
prezentován termín vydání strategie, kde se kraj Praha nijak nevyjádřil. Ústředí má pocit, že
v Praze vznikají názory, které jsou vůči zbytku republiky extrémní…

Dále byla řeč o vyznamenáních, Jeník se cítí být málo informovaný o tom, komu se tato
vyznamenání udělují a chtěl by to změnit. Veškeré podklady k udělovaným vyznamenání
jsou vždy u programů k PRJ nebo jsou dostupné u medailové komise.

Probíhá práce na možnosti vyúčtování dotací přes SkautIS. Nová roverská strategie bude
představena na Obroku.

3. Registrace
Proběhlo odevzdání registrace za kraj Praha. Pro rok 2024 máme pod krajem Praha
registrováno 9 720 členů. Díky změně vyhlášky se zmenšil počet výjimek na vzdělání, ale i
tak nějaké máme. Detaily těchto výjimek budou zpracovány.

Funkce nečlenů ve SkautISu: mnoho oddílů používá funkci nečlenů ve SkautISu jako místo
pro uchování kontaktů na bývalé členy. Z pohledu GDPR to není úplně v pořádku, je
v řešení možnost řešení této situace.

4. MŠMT
MŠMT 2023 Juan k administrativě, především odevzdávání, konstatoval, že je třeba změnit
přístup zpracovatelů. Především dodržovat termíny, k vyúčtování přistupovat zodpovědně
a předávat si zkušenosti při předávání funkcí. Kraj může pomoci, ale pouze za podmínek
zodpovědné spolupráce.
MŠMT 2024 - Pro program podpory rádcovských (oproti Juanovu ústnímu tvrzení na PRJ)
platí podobné podmínky jako v minulých letech co do plánování podporovaných RK. Tedy
kraj musí do 30.4. udělat odhad čerpání dotace. Potvrdit finální požadovanou částku musí
do 30.10.2024, tedy je možné oznámit pořádání kurzu (přes formulář přístupný ze stránek
PRJ www.praha.skauting.cz) kraji.

5. Granty MHMP
Pro zpracování grantů je potřeba mnohem větší časové okno, než bylo doposud. Nechat
vše na červen je příliš riskantní. Škebloň jakožto hospodář kraje Praha navrhuje kaskádové
vyúčtování.

Proběhne seminář k vyúčtování grantů stejně jako minulý rok. Pokud má někdo nejasnost
a chtěl by poradit, má se hlásit v čas, Škebloň rád poradí.

6. Národní skautský Památník
22.2. již začala stavba památníku. Lazebník věří, že při dostatku financí se projekt podaří
brzy dokončit. Současný stav sbírky na památník je 108 tisíc + ze semináře Trignis dalších 6
tisíc.

Lazebník prosí ty, kteří pojedou na valný sněm, aby s sebou vzali banner k propagaci
památníku. Zařizuje Juan

7. Informace z pracovních skupin
a. Pro nemovitosti

Škebloň, jakožto vedoucí skupiny pro nemovitosti radě představil svůj plán a
celkovou vizi pracovní skupiny. Usnesení, která byla na sněmu přijata jsou velmi
konkrétní a zavazují kraj ke koupi/ získání nějaké nemovitosti. Skupina v současné
chvíli prochází online dostupné inzeráty a snaží se vytipovat lokality, které by mělo
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smysl oslovit konkrétně a snažit se o nějakou například obecní nemovitost, která
není inzerována na online portálech. V současné chvíli máme rozpočtové omezení,
kdy kraj Praha má na účtu cca 3,75 mil. korun.

Pokračuje stále komunikace s nadací Olgy Havlové o objektu v Žitné a manželi
Škrhovými o pozemcích na Bertramce.
V Žitné byl statik a jedná se o bytelnou stavbu, která má betonový skelet. Nadace
Olgy Havlové jakožto majitel objektu by měla financovat hrubé rekonstrukce
objektu. Vše v současné chvíli závisí na správní radě.
Na Bertramce proběhla další schůzka v místní klubovně. Stále trvají na pronájmu
na 10 let s možností prodloužení. V tuto chvíli připadají možnosti stavby jurty či
pojízdné buňky. Škrhovi mají za úkol oslovit Mozartovu obec, zda by nebyla
možnost zázemí v jednom z přilehlých objektů Mozartovy obce.

b. Pro vzdělávání
Mají prakticky složenou pracovní skupinu (6 lidí) především z okresů. V blízké době
pošlou doodle na březen a pokusí se zahájit svoji práci. Mají v plánu analyzovat
výjimky… Kdo by měl zájem se do skupiny přidat, je vítán.

8. Různé
a. Schválení Medaile skautské vděčnosti pro Ing. Vladimíra Medonse, CSc.

USNESENÍ č. 8/2024

PRJ schvaluje udělení Medaile skautské vděčnosti Ing. Vladimíru Medonsovi, CSc.

Návrh byl přijat. Hlasovalo PRO: 10 Hlasovalo PROTI: 0 Zdržel se: 0

b. Čerpání rozpočtu za uplynulé období pro akce pořádané pod krajem Praha

USNESENÍ č. 9/2024

PRJ souhlasí, aby přebytek z rozpočtu z ukončených ročníků akcí pořádaných pod
krajem Praha mohl být případně čerpán v ročnících následujících

Návrh byl přijat. Hlasovalo PRO: 12 Hlasovalo PROTI: Zdržel se: 1

c. Doporučení zprávy revizní komise
Proběhla prezentace k doporučením bývalé revizní komise. Na základě těchto
podnětů se kraj Praha pokusí o centralizaci a systematizaci svých dat a zajistí
přístup k těmto datům těm, kteří ho potřebují. Dále zpracuje jednotná pravidla pro
akce pořádané pod krajem Praha.

d. Je něco potřeba ke krajskému ZvaS
Přípravy ZvaSu probíhají, žádnou putovní hůl či totem kraj Praha pro vítěznou
družinu nemá.

e. RDMP
Stále běží možnost mládeže v kraji článek na webu

9. Kolečko okresů
P2 - Proběhl seminář Trignis, organizátoři vyhodnocují výsledky. Dále pokračují v přípravě
ZVaSu.
P3 - Připravují ZVaSy a pořádají rádcovský kurz s účastí ukrajinských skautů.
P4 - Na okresní radě odhlasovali příspěvek na památník, který by měl v nejbližších dnech
dorazit. Běží kurz Ventus a připravují nové rozšíření „Šikovných rukou“ o seminář na vázané
stavby, který by měl proběhnout do prázdnin.
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P5 - Připravují okresní sportovní den a ZVaS.
P6 - Schválili vyhlášku o elektronickém hlasování a rozpočet.
P8 - Připravují okresní svaz + rádcovské setkání.
P9 - Připravují ZVaS a čekatelky.
P10 - Připravují se na ZVaS, hru Fantom, rádcák na podzim, čekatelky.
KD - Pilotní projekt kraje Vysočina, který pořádá krajské Jamboree, o kterém tímto
zástupce KD radu informuje a zve ji na ni.
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